

Date: 24 December 2019

التاريخ: 24 ديسمبر 2019

**Mr. Hamad Abdulla Al Ali**  
**Acting Head of Listed Companies Affairs Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**PO Box 54500**  
**Abu Dhabi, UAE**

المسيد/ حمد عبد الله العلي  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
صندوق بريد 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

The Board of Directors of ADNOC Distribution has appointed Mr. Ahmed Al Shamsi as its new Acting Chief Executive Officer. He will take up his new role on 5 January 2020.

أعلن مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع عن تعيين السيد أحمد سليمان الشامسي رئيساً تنفيذياً بالإنابة للشركة خلفاً للسيد سعيد مبارك الراشدي الذي سيتولى مهام جديدة لدى مجموعة أدنوك.

Mr. Al Shamsi will replace Saeed Mubarak Al Rashdi who is stepping down to take up a new role with the ADNOC Group.

وسيأشر السيد الشامسي مهامه الجديدة اعتباراً من 5 يناير 2020.

The Board would like to place on record its thanks to Mr. Al Rashdi for his leadership and being instrumental in helping take ADNOC Distribution public and delivering the company's strong results.

ومن الجدير بالذكر أن السيد أحمد سليمان الشامسي سينضم إلى شركة أدنوك للتوزيع قادماً من "بروج"، إذ يشغل حالياً منصب نائب رئيس أول لمنطقة الشرق الأوسط وإفريقية وأوروبا، ويشرف على إدارة مبادرات المبيعات والتسويق للشركة، إلى جانب دوره في تطوير الخطط الإستراتيجية بعيدة المدى وتطبيقها على مستوى المنطقة. وقد سبق للشامسي تولي العديد من المناصب الهامة في الشركة، ولاسيما المناصب المتعلقة بأعمال التوريد الدولي، وإدارة المشاريع.

Mr. Al Shamsi will join the company from Borouge where he is Senior Vice President for Middle East, Africa and Europe (MEAE). In his current role at Borouge, Mr. Al Shamsi is responsible for leading the company's Sales and Marketing initiatives, as well as developing and implementing the long-term strategies of the company within the region. Previously, he held senior leadership roles across diverse functions of Global Supply Chain and Project Management.

حيث نجح الشامسي في تعزيز نمو عمليات التوريد الدولي الخاص ببروج من حيث القوة والمكانة لتحتل المركز الأول ضمن مجموعة عمليات الشركة، وتعكس الفائدة لصالح كل من بروج والعملاء على حد سواء من خلال تقديم الدعم اللوجستي عالي المستوى والحفاظ على تحقيق أداء مالي قوي.



Under his leadership, Borouge's Global Supply Chain function grew significantly in strength and capability until it became the largest function within the company, creating value for Borouge as well as its customers through timely, quality logistical support whilst maintaining outstanding financial performance.

The Board is pleased to confirm Mr. Al Shamsi, who brings with him extensive experience in the Oil & Gas downstream sector and a strong track record of delivering key strategic initiatives across international markets. The Board is confident that his diverse experience will add value to ADNOC Distribution over the next phase of its growth, reaffirming its place as the UAE's largest fuel and convenience retailer and delivering expansion in international markets.

Mr. Al Shamsi started his career in 1999 as Process Engineer at Abu Dhabi Gas Company (ADNOC-ATHEER). In 2001, he moved to the Industrial Development Fund where he took up the position of Project Manager till 2007, when he joined Borouge.

Born in 1977, Al Shamsi holds a Bachelor's degree in Chemical Engineering from the University of Tulsa, USA. He also holds a Master's degree in Quality Management (MQM) from the University of Wollongong. Mr. Al Shamsi is a UAE national.

Best regards,

ويسرّ مجلس الإدارة تأكيد انضمام السيد أحمد سليمان الشامسي للشركة، والذي يتميز بخبرة واسعة في مجال عمليات النفط والغاز، وبسجل حافل بالإنجازات الإستراتيجية على المستوى الدولي؛ إذ يثق المجلس بأن الخبرات المتنوعة التي يمتلكها الشامسي، وسيوظفها في الشركة ستضيف المزيد من التميز والإبداع في خلال مرحلة التوسع المقبلة، وسيعزز دورها الريادي بوصفها أكبر شركة لبيع الوقود ومنتجات التجزئة في الدولة، إلى جانب تنفيذ مخططات الشركة ورؤاها المستقبلية للتوسع الدولي.

جدير بالذكر أن الشامسي قد بدأ مسيرته المهنية في العام 1999 كمهندس عمليات في شركة أبو ظبي للغاز (أدنوك أثير)، ثم انتقل ليشغل منصب مدير المشاريع في صندوق تنمية الصناعة حتى العام 2007 قبل انضمامه الى بروج.

ولد الشامسي في العام 1977 وهو حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة الكيميائية من جامعة تلسا بالولايات المتحدة الأمريكية، كما أنه حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الجودة من جامعة ولونجونج، ويحمل الجنسية الإماراتية.

وفي هذه المناسبة يتمنى مجلس الإدارة المزيد من النجاح والتوفيق للسيد الشامسي في عمله الجديد، ويتقدم بالشكر الجزيل للسيد سعيد مبارك الراشدي لجهوده القيادية الناجحة، وللدور المؤثر الذي أدّاه في خلال مرحلة الانطلاقة الأولى للشركة، والذي أثمر عنه أرباحاً مالية كبيرة، وإنجازات مميزة في المشروعات الحيوية التي نفذتها الشركة.

مع فائق الاحترام والتقدير،

بين هنيسي  
المستشار القانوني وسكرتير مجلس الإدارة  
Ben Hennessy  
General Counsel & Corporate Secretary